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КҮН ТӘРТІБІ

1. Жамбыл облысы экімдігі білім басқармасының «Қаратау кұрылыс - 
техникалық колледжі» коммуналдық мемлекеттік қазыналық кәсіпорыны 
басшысының 2018 жылы атқарған жұмыстарының есебі.
Баяндамашы: колледж директоры Маселбеков Докторбек Манатбекүлы

Төраға: Жолдасов Қабыл Бекбосынұлы, «Қаратау жолдары» ЖШС 
директоры, колледждің қамқоршылық кеңесінің төрағасы

СӨЙЛЕГЕНДЕР: Т.С .Жамалов, Қ.Жолдасов, Д.Маселбеков,
Н.Бақытханқызы, Ж.Салыбекова, Л.Алпысқызы

Жолдасов Қ.Б., төрага -  Құрметті қамқоршылық жэне ата-аналар 
комитеті кеңесінің мүшелері, колледж ұжымы, ҚР «Мүлік туралы» Заңын 
іске асыру шараларының 19 тармағына сәйкес мемлекеттік кәсіпорыны 
басшылары жылына бір рет өкілетті органның жэне үжымның алдында есеп 
беру міндеттелінген. Осыған байланысты, бүгін, колледж үжымы мен 
қамқоршылық кеңестің бірлескен отырысына Жамбыл облысы экімдігінің 
білім басқармасы басшысының орынбасары Жамалов Талгат Салқанүлы, 
қамқоршылык кеңес пен ата-аналар комитеті мүшелері, оқытушылар мен 
қызметкерлер, қоғамдық үйымның жетекшілері, яғни ардагерлер кеңесінің 
төрагасы, бастауыш кәсіподақ үйымы мен «Нүр Отан» партиясы Талас 
аудандық филиалы «Болашақ» БП¥ мүшелері жэне «Талас тыныс» газетінің 
өкілі қатысуда.



Жиналыстың күн тәртібінде бір мәселе:
1. «Қаратау кұрылыс - техникалық колледжі» КМҚК басшысының 2018 

жылы атқарған жүмыстарының есебі.
Күн тэртібіне алып қосарларыңыз бар ма? Жоқ болса, бекітілсін. 
Жиналыстың регламентін бекітейік:
Баяндамашаға -  25-30 минут 
Жарыс сөзге шығатындарға -  3-5 минут 

' Үсынылған регламент бойынша алып қосарларыңыз бар ма?
Жоқ болса, қолдап -  Барлыгы; қарсы -  жоқ; қалыс -  жоқ; 
Бекітілсін.

Күн тәртібіндегі мәселе бойынша сөз колледж директоры Маселбеков 
Докторбек Манатбекүлына беріледі.

Маселбеков Д.М., колледж директоры -  өз баяндамасында, колледждің 
2018 жылы атқарған жүмыстарына жан-жақты толық ақпарат берді. 
Баяндамада оқу орнының қүрылымына, штат бірліктері мен қаржыландыру, 
қаржының толық игерілуіне, білімгерлер мен оқытушылардың сапалық 
қүрамына, материалдық-техникалық базасына, оны жаңғыртудағы
атқарылған іс-шаралар, оқу-әдістемелік, ғылыми-ізденіс жэне тәрбие, оқу- 
өндірістік, есеп-шаруашылық жүмыстарына кеңінен тоқталды. Сонымен 
қатар колледж жетістіктері мен алдағы атқарылатын жүмыстар туралы 
айтылды. Баяндаманың толық мэтіні тіркелген.

Баяндама бойынша жазылған 5 адамның 3-і сөйледі:
Бацытханцызы Н., жастар комитетінің төрайымы - өз сөзінде, 

Колледжімізде «Волонтерлар клубы» жасақталған. Волонтерлар саны 
2018-2019 оқу жылында жалпы білімгерлердің 60% қүрайды. Аталған 
клуб мүшелері «Жастар ресурстық орталығы» ұйымдастырған іс- 
шараларға да түрақты түрде қатысып отырады. Бүл бағыт бойынша 
«Қайырымдылық акциясын» үйымдастырып Қаратау тұрғындарына 
көмектерін көрсетіп жүр.

Сонымен қатар білімгерлер білім жағынан да кенде емес. 
Білімгерлердің кәсіби біліктілігін шыңдау мақсатында мамандықтар 
бойынша эр түрлі колледжішілік апталықтар, ғылыми жобалар мен 
байқаулар өткізіліп отырылады.

Қорытындылай келе, 2018 жыл бойынша айтар болсақ, 
колледжіміздің жастары қоғамдық жұмыстарға белсене қатысып, 
облыстық, республикалық жарыстардан жүлделі орындарды иеленіп 
отыр. Осы орайда колледж директорының атқарған жүмысын 
қанағаттанарлық деп есептеймін.

Салыбекова Ж.,арнайы пән оқытушысы -  2018 жылы атқарлған оқу- 
әдістемелік жұмыстарға тоқталып, оқу үрдісінде жаңа технологияларды 
еңгізудегі колледж оқытушылары мен өз жетістіктеріне тоқталды. Осы 
жұмыстарда, колледж экімшілігі тарапынан қолдау тауып, нәтижеге 
бағытталған іс-шаралардың жоғарғы деңгейде атқарылған тілге тик етіп, 
атқарылған жұмыстарға оң баға берді.



Алпысцызы Л., ата-ана -  ата-аналар , оқытушылар және білімгерлер 
арасында үнемі қоғамдық жүмыстар бірігіп атқарылады. Ай сайын міндетті 
түрде ата-аналар жиналысы өткізіледі жэне өзге де тақырыпқа байланысты 
жүргізіліп жатқан көптеген іс-шараларга ата-аналарды да шет қалдырмай 
жүмылдырып отырасыздар. Сонымен қатар балаларымыздың білімі мен 
тәрбиесін ескеріп, колледж тарапынан Алғыс хаттармен қүрметтеп 
жатқандарыңызды бағалаймыз. Ата-аналар жэне мүғалімдер болып 
ынтымақтасып жүмыс жүргізсек , элі талай шыңға жетеміз деп ойлаймын. 
Бүгінгі колледж директорының атқарган жүмысын «жақсы» деп ата-анаітар 
тарапынан есептеймін.

Жолдасов Қ , төрага: Жарыссөз тоқтатылсын деген үсыныс түсті.
-  Қалай қарайсыздар? Олай болса, тоқтатылсын.

Кәсіпорын басшысының 2018 жылы атқарған жүмыстарының есебі 
бойынша шығып сөйлеушілерден бір үсыныс түсті «Қанағаттанарлық».
- Кімде қандай үсыныс бар?
- Жоқ болса дауысқа қоямын.

«Қаратау қүрылыс-техникалық колледжі» коммуналдық мемлекеттік 
қазыналық кәсіпорын басшысы Маселбеков Докторбек Манатбекүлының 
2018 жылы атқарған жүмыстары «канагаттанарлық» деп есептелінсін.

Қолдап -  Барлығы; қарсы -  жоқ; қалыс -  жоқ;

Бірауыздан «цанагаттанарлъщ» деп дауыс берілді. Бекітілсін.

Жиналысты қорытындылау үшін сөз Жамбыл экімдігінің білім 
басқармасы басшысының орынбасары Жамалов Талғат Салқанүлына 
беріледі.

Жамалов Т. С. облыстыц білім басцармасы басшысыныц орынбасары - 
өз сөзінде, облыстық білім басқармасының білім беру саласындағы 
атқарылып жатқан жүмыстарға тоқтала келе техникалық жэне кәсіптік білім 
беру қызметкерлерінің алдындағы үлкен міндеттерді айтты. Сонымен қатар 
білім жүйесінде сыбайлас жэне жемқорлыққа қарсы іс-әрекеттердің нақты 
жүргізіліп төзбеушілік қасиетті қалыптастыруға жүмыс жүргізілуін баса 
айтты. Колледж басшысының есепті баяндамасында оқу орнының 2018 
жылы атқарған жүмыстарын айта келе алдағы уақыттағы жүргізілетін 
жүмыстарына сәттілік тіледі.

Жолдасов Қ. жиналыс төрагасы -  Қүрметті үжым, қамқоршылық 
кеңесі мүшелері жиналыстың жүргізу бойынша кімде қандай ескертпелер 
мен үсыныстар бар. -  Жоқ болса күн тэртібіндегі мэселе толық қаралды.
- Келіп қатысқандарыңызға рахмет.
- Жиналысты жабық деп жариялаймын.
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